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Yu Feng 

Shenzhen 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Family law, trust and wealth planning 

◼ Private client/wealth management 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Feng joined Han Kun Law Offices in 2023, where she specializes in family trusts and private 

wealth management. 

Ms. Feng's practice covers family wealth management, domestic and overseas family trusts, and 

capital markets.  She provides a range of legal services regarding the preparation of family 

documents and the establishment of domestic and overseas family trusts and family offices.  Clients 

served include domestic and overseas listed companies, high net worth individuals, and leading 

financial institutions. 

EDUCATION 
Ms. Feng graduated with an LL.B. from Nankai University in 2020, and then obtained her LL.M. 

from Wuhan University Law School in 2023. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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冯雨 

深圳 

 

 

业务领域 

◼ 家事法、信托与财富规划 

◼ 私人财富管理 

工作经历 

冯雨女士于 2023 年加入汉坤律师事务所，从事家族信托及私人财富管理领域。 

冯雨女士专注于家族财富管理、境内外家族信托及资本市场业务，在家事文件拟定、境内外

家族信托及家族办公室的设立等事务中为客户提供法律服务。服务的客户包括境内外上市公

司、高净值人士及领先的金融机构。 

教育背景 

冯雨女士于 2020年获得南开大学法学学士学位，于 2023年获得武汉大学国际法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


